
LPSAIA 
 

Latvijas Pašvaldību sociālās aprūpes institūciju 
 apvienības valdes sēde 
 
Protokols nr.7 

 
 17.09. 2008.                   Rīgā 
 
Sēdē piedalījās :  
SAC „Mežciems” direktors A.Judeiks 
T.Rusmane – pansionāts „Valmiera”; A.Šteinbergs - pansionāts „Madliena”; 
P.Jansons - SAC „Skrīveri”; A.Kroģere – SAC „Zemgale”; A.Turnele – pansionāts 
„Atpūtas” 
 
Sēdi vadīja :  
A.Šteinbergs – Latvijas Pašvaldību sociālās aprūpes institūciju apvienības (LPSAIA) 
priekšsēdētājs, pansionāts „Madliena”. 
 
Sēdi protokolēja : T.Rusmane, sekretāre – pansionāts „Valmiera”. 
 
Darba kārtībā : 

 Par Labklājības Ministrijas atbildes vēstuli 
 Par LPSAIA kopsapulces sasaukšanu un sagatavošanu. 
 Aktuāli jautājumi 

 
 
1.jautājums  
1.1. LPSAIA priekšsēdētājs A.Šteinbergs klātesošos iepazīstina ar 18.06.2008. 
saņemto Labklājības Ministrijas atbildes vēstuli par plānotajām izmaiņām Sociālo 
pakalpojumu un sociālās palīdzības likumā: 

 par grozījumu projektu, kas paredz, ka pakalpojuma saņēmējs maksā par 
institūciju sniegtajiem pakalpojumiem ne tikai no pensijas, bet arī no 
piemaksas pie vecuma pensijas. Grozījumu projekts iesniegts Saeimas Sociālo 
un darba lietu komisijai. 

 par neatbalstīto LPSAIA ierosinājumu veikt grozījumus Valsts sociālo 
pabalstu likumā par pabalstu transporta izdevumu kompensēšanai. 

 
Valde nolēma :  

1. Jautājumu par ierosinājumu veikt grozījumus Valsts sociālo 
pabalstu likumā - par pabalsta transporta izdevumu 
kompensēšanai neizmaksāšanu klientiem, kuri atrodas pašvaldību 
ilgstošas sociālas aprūpes institūcijās, iekļaut LPSAIA 
kopsapulces dienaskārtībā un balsot par virzīšanu tālākai 
izskatīšanai. 

 
2.jautājums 
2.1.  Par LPSAIA kopsapulces sasaukšanu un sagatavošanu 
 
Valde nolēma: 

1. Sasaukt LPSAIA kopsapulci 2008.gada 5. novembrī Rīgā SAC 
„Mežciems”.  

2. Sastādīt un izsūtīt LPSAIA biedriem kopsapulces dienas kārtības 
jautājumus. 

                   



  
 
Aktuāli jautājumi. 
            
       LPSAIA priekšsēdētājs A.Šteinbergs aicina klātesošos aktīvāk rakstiski iesniegt 
priekšlikumus par savās institūcijās aktuālajiem jautājumiem, lai tiekoties ar attiecīgo 
Ministriju pārstāvjiem tiktu risināti konkrēti aktuālie jautājumi. 
 
     
 
Sēdi vadīja 
 

Alvars Šteinbergs

 
Sēdi protokolēja Teiksma Rusmane
 


